



Australian Government  
Department of Health and Ageing

### ចុះប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើពុំទាន់ថ្ងៃកំណត់របស់ប្រាក់បន្ថែម ការធានារ៉ាប់រងសុខភាព Lifetime របស់ខ្ញុំ?

ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលបានការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យក្រោយថ្ងៃកំណត់ របស់ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់លោកអ្នក នោះលោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ឯភាគរយ សំរាប់រៀងរាល់ឆ្នាំដែលលោកអ្នកមានវាយប្រើសពី២០ឆ្នាំ។ ប្រសិនបើ លោកអ្នករក្សាការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យជាបន្តបន្ទាប់ចំនួន១០ឆ្នាំ នោះការ បង់ប្រាក់បន្ថែម LHC នឹងត្រូវបានយកចេញ ហើយលោកអ្នកនឹងមិនត្រូវបង់ប្រាក់ បន្ថែម LHC ពីលើការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នកឡើយ។ ទោះ ជាយ៉ាងណាក្តី ប្រសិនបើលោកអ្នកប្រើសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវាសេវា មន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នក រួមទាំងទទួលបានការធានារ៉ាប់រងម្តងទៀតនៅពេល ក្រោយឡ លោកអ្នកប្រហែលជាត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC នៅពេលលោកអ្នកចូល រួមការធានារ៉ាប់រងជាថ្មីម្តងទៀត។

ដើម្បីគ្របដណ្តប់ចន្លោះតូចនេះ ដូចជាផ្តល់ប្តូរពីក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងមួយ ទៅក្រុម ហ៊ុនធានារ៉ាប់រងមួយទៀត លោកអ្នកអាចមិនមានការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ ចំនួនរយៈពេលសរុប១,០៩៥ថ្ងៃ (ពោលគឺថ្ងៃខ្លះមួយថ្ងៃ) ក្នុងអំឡុងពេលមួយជីវិត របស់លោកអ្នក ដោយគ្មានប៉ះពាល់ដល់ការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់លោកអ្នក។ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានចន្លោះពេល១,០៩៥ថ្ងៃ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម ចំនួនឯភាគរយ។ សំរាប់រៀងរាល់២៦៥ថ្ងៃដែលគ្មានការធានារ៉ាប់រង បន្ទាប់ពីពេល នេះ ការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់លោកអ្នកនឹងកើនចំនួនឯភាគរយ។ ប្រសិន បើលោកអ្នកដាក់ពាក្យទៅក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងសុខភាពរបស់លោកអ្នក ដើម្បីព្យួរ ការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នកសំរាប់រយៈពេលខ្លី ហើយគេ យល់ព្រម រយៈពេលព្យួរនេះនឹងមិនប៉ះពាល់ដល់ការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់ លោកអ្នកឡើយ (លោកអ្នកត្រូវបានគេចាត់ទុកថាបានរក្សាទុកការធានារ៉ាប់រង របស់លោកអ្នក)។



### តើមានការប៉ះពាល់ដល់ប្រាក់បន្ថែម?

ប្រសិនបើលោកអ្នកជាពលរដ្ឋអូស្ត្រាលី ពលរដ្ឋរស់នៅជាអចិន្ត្រៃយ៍ដែលនៅបរ ទេសនៅថ្ងៃកំណត់បង់ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់លោកអ្នក (ពោលគឺ ថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់លោកអ្នក) លោកអ្នកនឹងមិនត្រូវបង់ ប្រាក់បន្ថែម LHC របស់លោកអ្នកឡើយ ប្រសិនបើលោកអ្នកទិញការធានារ៉ាប់រង នៅតាមមន្ទីរពេទ្យមុនថ្ងៃខួបទីមួយ នៃថ្ងៃដែលលោកអ្នករិលត្រឡប់មកកាន់ប្រទេស អូស្ត្រាលីវិញ។ លោកអ្នកអាចរិលត្រឡប់មកកាន់ប្រទេសអូស្ត្រាលីវិញ សំរាប់រយៈ ពេលដល់ទៅ៩០ថ្ងៃតៗគ្នា ហើយនៅតែបានចាត់ទុកថានៅបរទេសដដែល។

ចំនួនពេលដែលបានចំណាយនៅ Norfolk Island ត្រូវបានចាត់ទុកថាជាពេលចំ ណាយនៅបរទេស ហើយការនេះមានប្រតិកម្មខ្ពស់ៗគ្នា ដោយយោងទៅលើថ្ងៃ ពិតប្រាកដដែលលោកអ្នកបានក្លាយជាពលរដ្ឋ Norfolk Island។

ប្រសិនបើលោកអ្នកជាសមាជិកនៃកងទ័ពអូស្ត្រាលី (ADF) កិច្ចប័ណ្ណផ្នែកផ្តល់សេវាស្រូវ របស់លោកអ្នកគឺផ្តល់ដោយ ADF ហេតុដូច្នេះលោកអ្នកត្រូវបានចាត់ទុកថាមានការ ធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យហើយ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកបានចាកចេញពី ADF ក្រោយថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់លោកអ្នក នោះលោក អ្នកត្រូវបានចាត់ទុកថាបានប្រើថ្ងៃដែលបានអនុញ្ញាតឲ្យរបស់លោកអ្នក ដោយគ្មាន ការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ (ពោលគឺ ថ្ងៃអនុញ្ញាតឲ្យចំនួន១,០៩៥ថ្ងៃនៅក្នុង មួយជីវិតរបស់លោកអ្នក)។ ហេតុដូច្នេះហើយ លោកអ្នកអាចទទួលបានការធានា រ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ ហើយនៅតែអាចបង់ប្រាក់ធានារ៉ាប់រងប្រចាំឆ្នាំដែលមាន កំរិតមូលដ្ឋានដដែល។ ប្រសិនបើលោកអ្នកចាកចេញពី ADF មុនថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបទី៣១របស់លោកអ្នក នោះច្បាប់ធម្មតានឹងត្រូវអនុវត្ត។

ប្រសិនបើលោកអ្នកកាន់ប័ណ្ណពណ៌មាសរបស់ក្រសួងកិច្ចការអតីតយុទ្ធជន (DVA) លោកអ្នកត្រូវបានចាត់ទុកថាមានការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យហើយ។ ប្រសិន បើលោកអ្នកបានកាន់ប័ណ្ណពណ៌មាស (Gold Card) នៅពេលណាមួយ ចាប់ពីថ្ងៃ ទី១ ខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៩៩ ហើយប័ណ្ណនោះនៅពេលក្រោយមកត្រូវបាន DVA ដក ហួតយក លោកអ្នកអាចទាញយករយៈពេលដែលលោកអ្នកបានកាន់ប័ណ្ណនោះ ថាវារយៈពេលធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ។

ប្រសិនបើលោកអ្នកកើតចំ ឬមុនថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៣៨ លោកអ្នកត្រូវបាន លើកលែងពីការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC។ លោកអ្នកអាចទទួលបានការធានារ៉ាប់ រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យនៅពេលណាមួយក៏បាននៅពេលអនាគត ហើយបង់ប្រាក់ធា នារ៉ាប់រងប្រចាំឆ្នាំដែលមានកំរិតមូលដ្ឋាន។



### តើខ្ញុំអាចទទួលបានការធានារ៉ាប់រងសុខភាព Lifetime ពីកន្លែងណា?

មានវិសាលភាពរដ្ឋាភិបាលដែលផ្តល់ព័ត៌មានអំពីការធានារ៉ាប់រងសុខភាពឯកជន និងការធានារ៉ាប់រងសុខភាព Lifetime។ អាសយដ្ឋានវិសាលភាពនេះគឺ: [www.PrivateHealth.gov.au](http://www.PrivateHealth.gov.au)។ ផ្សេងពីនេះវិញ លោកអ្នកអាចទូរស័ព្ទតាម លេខទូរស័ព្ទឥតគិតថ្លៃ ទៅក្រសួងសុខាភិបាល និងការចូលរយៈពេលសេវា 1800 020 103។

អ្វីដែលលោកអ្នកត្រូវការចង់ដឹង  
អំពី **Lifetime Health Cover**  
(ការធានារ៉ាប់រងសុខភាពពេញមួយជីវិត)





### តើ Lifetime Health Cover ជាអ្វី?

ការធានារ៉ាប់រងសុខភាព Lifetime ទាក់ទិននឹងប្រាក់បង់បន្ថែម LHC (LHC loading) ពីលើការធានារ៉ាប់រងសុខភាពឯកជននៅតាមមន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នក (ការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ)។ ការធានារ៉ាប់រងនេះបានដាក់តែងឡើងដើម្បីលើកទឹកចិត្តប្រជាជនឲ្យទទួលយកការធានារ៉ាប់រង ឲ្យបានមុនពេលនៅក្នុងការរស់នៅ ហើយរក្សាទុកការធានារ៉ាប់រងរបស់ខ្លួន។ ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងបានមុនពេលនៅក្នុងការរស់នៅ ហើយរក្សាទុកការធានារ៉ាប់រងនោះ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ថ្លៃធានារ៉ាប់រងប្រចាំឆ្នាំតិចជាង បើប្រៀបធៀបទៅនឹងនរណាម្នាក់ដែលចូលរួមនៅក្នុងការធានារ៉ាប់រងពេលគ្មានអាយុចាស់ជាង។

ប្រសិនបើលោកអ្នកមិនចង់បង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ទេ លោកអ្នកត្រូវការទិញការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យឲ្យបានទាន់ពេលវេលាដ៏លឿន។ LHC របស់លោកអ្នក។ ថ្ងៃកំណត់របស់លោកអ្នកគឺថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីលោកអ្នកចូលរាយការណ៍ឆ្នាំ ឬចំពោះជនប្រវ័យដែលទើបមកដល់ថ្ងៃពិធី១២ខែ ចាប់ពីការចុះឈ្មោះរបស់លោកអ្នកសំរាប់មេឌីសែរ (Medicare)។

ប្រាក់បង់បន្ថែម LHC អនុវត្តចំពោះការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនអនុវត្តចំពោះការធានារ៉ាប់រងសុខភាពឯកជន សំរាប់ការធានារ៉ាប់រងព្យាបាលទូទៅឡើយ (ក៏គេស្គាល់ដែរថាការធានារ៉ាប់រងបន្ទាប់បន្សំ ឬការធានារ៉ាប់រងបន្ថែម)។

### ចូលរាយការណ៍ឆ្នាំម្តង?

ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យមុនថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីលោកអ្នកចូលរាយការណ៍ឆ្នាំ លោកអ្នកនឹងជៀសវាងការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ពីលើការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នក។

ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យបន្ទាប់ ពីថ្ងៃនេះ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ចំនួន២ភាគរយ សំរាប់រៀងរាល់ឆ្នាំដែលលោកអ្នកមានអាយុលើសពី៣១ឆ្នាំ។ ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យក្នុងអាយុ៤០ឆ្នាំ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមចំនួន២០ភាគរយ ពីលើថ្លៃធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យរបស់លោកអ្នក។ ប្រសិនបើលោកអ្នកនៅរង់ចាំរហូតដល់ពេលលោកអ្នកចូលរាយការណ៍៥០ឆ្នាំ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមចំនួន៤០ភាគរយថែមទៀត ហើយបង់ជាប់រហូតទាល់តែដល់ចំនួនអតិបរិមាណ៧០ភាគរយថែមទៀត។

### ឧទាហរណ៍:

» Naomi ចូលរាយការណ៍ឆ្នាំ នៅថ្ងៃទី១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨។ នាងទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យតែ៦ខែរៀងរាល់ នៅថ្ងៃទី២១ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៨ (មុនថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់នាង)។ តម្លៃនៃការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យដែលនាងបានប្រើសេវាគឺ១.០០០ដុល្លារ ក្នុង១ឆ្នាំ។ ប្រសិនបើនាងនៅរង់ចាំរហូតដល់ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៨ (ក្រោយថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់នាង) នាងមុខជាត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមចំនួន២ភាគរយ ពីលើថ្លៃធានារ៉ាប់រងរបស់នាង (១.០២០ដុល្លារ ក្នុង១ឆ្នាំ)។ ប្រសិនបើ Naomi នៅរង់ចាំរហូតដល់ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣ ពេលនាងចូលរាយការណ៍ឆ្នាំ ដើម្បីទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យដូចគ្នា នាងមុខជាត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ចំនួន១២ភាគរយ ពោលគឺចំនួន១២០ដុល្លារបន្ថែម។ ប្រាក់បង់បន្ថែម LHC នឹងអនុវត្តចំនួន១០ឆ្នាំនៃការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យជាបន្តបន្ទាប់។ ដូច្នេះក្នុងរយៈពេលនេះ នាងមុខជាត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមចំនួន១.២០០ដុល្លារ។

» Matt អាយុ៥៥ឆ្នាំ។ គាត់មានការធានារ៉ាប់រងសុខភាពឯកជនសំរាប់ការធានារ៉ាប់រងទូទៅដើម្បីជួយគាត់បង់លើថ្លៃជំនួស និងការព្យាបាលផ្នែកធូលី ក៏ប៉ុន្តែគាត់ពុំមានការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យទេ។ ប្រសិនបើគាត់ទូរស័ព្ទទៅមេឌីសែរ ទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ គាត់នឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ចំនួន៥០ភាគរយ។ នេះមានន័យថា ប្រសិនបើគាត់ទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យតែ៦ខែរៀងរាល់ដូចគ្នានឹងនាង Naomi គាត់នឹងត្រូវបង់អស់ ១.៥០០ដុល្លារ ក្នុង១ឆ្នាំ ជាង១.០០០ដុល្លារ។ ក្នុងរយៈពេល១០ឆ្នាំដែលប្រាក់បង់បន្ថែម LHC អនុវត្ត គាត់នឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមចំនួន៥.០០០ដុល្លារ។

### ជំនួយសេវាដែលលើកមកដល់ថ្មីៗ

ប្រសិនបើលោកអ្នកជាជនប្រវ័យដែលទើបមកដល់ប្រទេសអូស្ត្រាលីក្នុងពេលថ្មីៗ ហើយមានអាយុលើសពីថ្ងៃកំណត់ LHC (ថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់លោកអ្នក) លក្ខខណ្ឌពិសេសត្រូវអនុវត្ត។

ក្នុងភាពជាជនប្រវ័យដែលទើបមកដល់ប្រទេសអូស្ត្រាលីក្នុងពេលថ្មីៗ លោកអ្នកមិនត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ទេ ប្រសិនបើលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ ក្នុងរយៈពេល១២ខែនៃការចុះឈ្មោះសំរាប់មេឌីសែរ។ បន្ទាប់ពីពេលនេះមក លោកអ្នកត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ចំនួន២ភាគរយ សំរាប់រៀងរាល់ឆ្នាំដែលលោកអ្នកមានអាយុលើសពី៣០ឆ្នាំ ពេលណាលោកអ្នកទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ។

ក្នុងភាពជាជនប្រវ័យ និងគឺជាគំនិតល្អដែលគួរពិចារណាទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យក្នុងឆ្នាំដំបូង បន្ទាប់ពីលោកអ្នកចុះឈ្មោះសំរាប់មេឌីសែរ។ ប្រសិនបើលោកអ្នកនៅរង់ចាំ ហើយទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យបន្ទាប់ពីថ្ងៃនេះ លោកអ្នកនឹងត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែមជាង សំរាប់ការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ ដោយហេតុថាតម្លៃនិងមានរួមទាំងប្រាក់បង់បន្ថែម LHC ។ ដ្បិតតទី កាលណាលោកអ្នកមានអាយុច្រើនជាង នោះលោកអ្នកនឹងត្រូវបង់អស់តម្លៃច្រើនជាងដែរ។



### ឧទាហរណ៍:

» Hanh មានអាយុ៣៥ឆ្នាំ។ ហើយបានចូលមករស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅថ្ងៃទី១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨។ នាងមានទិដ្ឋាការពលរដ្ឋរស់នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី ដូច្នេះនាងមានសិទ្ធិទទួលយកមេឌីសែរ។ នាងដាក់ពាក្យសុំប័ណ្ណមេឌីសែរនៅថ្ងៃទី១ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៨។ ប្រសិនបើនាងទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យមុនថ្ងៃទី១ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៩ នោះនាងពុំត្រូវបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ទេ។ ប្រសិនបើ Hanh ពន្យារពេលទិញការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ រហូតក្រោយថ្ងៃទី១ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៩ (១ឆ្នាំបន្ទាប់ពីនាងបានដាក់ពាក្យសុំប័ណ្ណមេឌីសែររបស់នាង) ប្រាក់បង់បន្ថែម LHC មានមូលដ្ឋានលើអាយុរបស់នាងនឹងត្រូវអនុវត្ត (គឺ២ភាគរយសំរាប់រៀងរាល់ឆ្នាំដែលនាងមានអាយុលើសពី៣០ឆ្នាំ នៅពេលនាងទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ)។ ថ្លៃដែលខាន់នោះគឺជាថ្លៃដែល Medicare Australia (មេឌីសែរ អូស្ត្រាលី) ទទួលយកការដាក់ពាក្យសុំរបស់នាងសំរាប់ប័ណ្ណមេឌីសែរ។ ស្ថានភាពទិដ្ឋាការរបស់ Hanh មិនមានសារសំខាន់ឡើយ។

» Javier មានអាយុ៣៥ឆ្នាំ ហើយបានចូលមករស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីនៅថ្ងៃទី១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨។ គាត់មានទិដ្ឋាការពលរដ្ឋរស់នៅបណ្តោះអាសន្ន ហើយពុំមានសិទ្ធិសំរាប់មេឌីសែរឡើយ។ នៅថ្ងៃទី១ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១០ គាត់ត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ថាជាអ្នកដាក់ពាក្យសុំសំរាប់ជាពលរដ្ឋរស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ ហើយមានសិទ្ធិសំរាប់មេឌីសែរ។ Javier ដាក់ពាក្យសុំប័ណ្ណមេឌីសែរនៅថ្ងៃទី១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១១។ ប្រសិនបើគាត់ទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យមុនថ្ងៃទី១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១១ នោះប្រាក់បង់បន្ថែម LHC ពុំអនុវត្តឡើយ។ ប្រសិនបើ Javier ពន្យារពេលរហូតដល់ក្រោយថ្ងៃទី១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១១ ប្រាក់បង់បន្ថែម LHC ដែលមានមូលដ្ឋានលើអាយុរបស់គាត់នឹងត្រូវអនុវត្ត។ ថ្លៃដែលខាន់នោះគឺជាថ្លៃដែល Medicare Australia (មេឌីសែរ អូស្ត្រាលី) ទទួលយកការដាក់ពាក្យសុំរបស់គាត់សំរាប់ប័ណ្ណមេឌីសែរ។ ស្ថានភាពទិដ្ឋាការរបស់ Javier មិនមានសារសំខាន់ឡើយ។

» Ilango មានអាយុ២៥ឆ្នាំ ហើយគាត់បានចូលមករស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី។ ប្រាក់បង់បន្ថែម LHC មិនអនុវត្តចំពោះប្រជាជនឡើយរហូតដល់ថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់គេ។ Ilango មានពេលដល់ទៅចំនួនពីរ ឬបីឆ្នាំ រហូតដល់ថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា បន្ទាប់ពីឆ្នាំខួបកំណើតទី៣១របស់គាត់ដើម្បីទទួលយកការធានារ៉ាប់រងនៅតាមមន្ទីរពេទ្យ ដោយគ្មានការបង់ប្រាក់បន្ថែម LHC ។

